



Hello members,

As a result of our recent Annual General Meeting a new membership fee structure was discussed and adopted. This membership fee structure will help Parasport NB track members and ensure all required member information is readily available for insurance compliance.

As of September 30, 2016, all clubs and their members will now be required to become members of Parasport NB to ensure insurance coverage and access programs and services.

Please note, that each club must complete the "*Club membership Form*" and it is **ESSENTIAL** that each member (including players, coaches, volunteers, and club board members) complete a "*Personal information sheet*". All the information that is being gathered is required for insurance coverage purposes including administrator coverage. Furthermore, information in these forms is strictly confidential and will remain the property of Parasport NB.

The deadline to submit your payment along with the documents is **December 31, 2016**. All forms are available on our website at [www.parasportnb.ca](http://www.parasportnb.ca) under become a member.

We are looking forward in counting you amongst our valued members.

Everyone at Parasport NB

Bonjour chers membres,

Suite à notre récente Assemblée Générale Annuelle une nouvelle structure de frais d'adhésion a été discutée et adoptée. Cette structure aidera Parasport NB compter ses membres et assurer que toutes les informations requises pour la couverture d'assurance est disponible en tout temps.

En raison du 30 septembre 2016, tous les clubs et leurs membres doivent devenir membres de Parasport NB afin de bénéficier de la couverture d'assurance et d'accéder aux programmes et services.

Veuillez prendre note que chaque club doit remplir le "*Formulaire d'adhésion du club*" et qu'il est **ESSENTIEL** que chacun des membres (athlètes, bénévoles, entraîneurs, officiels et responsables) remplissent une "*fiche personnelle*". Toutes les informations incluent dans les présents formulaires est requises pour la couverture d'assurance incluant l'assurance administrateur dirigeant. De plus, l'information requises sera strictement confidentielle et demeure la propriété de Parasport NB.

La date limite pour faire acheminer votre paiement ainsi que les documents est **le 31 décembre 2016**. Tous les formulaires sont disponibles sur notre site web à [www.parasportnb.ca](http://www.parasportnb.ca) sous devenir membre.

Au plaisir de vous avoir parmi nos membres!

L'équipe de Parasport NB